

致選舉主任：

有關使用選民資料承諾書

本人 _____ (* 候選人 / 選舉代理人姓名) 於 _____ (日期)
 從選舉主任收妥一套載有 _____ (鄉事委員會)
 _____ (村 / 墟鎮) (*原居民代表 / 居民代表 / 街坊代表) 登記
 選民的通信地址的軟複本。

本人承諾只會將上述資料用於有關 2015 年 1 月__日舉行的鄉郊代表選舉的用途。
 本人完全明白，任何人士如非有關 2015 年 1 月__日舉行的鄉郊代表選舉用途而自行
 或准許他人以任何形式複製，自行或准許他人使用，或告知任何其他人上述複本
 內的選民資料，均屬違法，最高可被罰款港幣 5,000 元及監禁六個月。

*候選人/選舉代理人簽署： _____

*候選人/選舉代理人姓名： _____

日期： _____

* 請刪去不適用者

To: Returning Officer

Undertaking on the Use of Electors' Information

I _____ (*Name of Candidate / Election Agent)
 acknowledge receipt of a soft copy of the postal address of registered electors for
 the _____ (Village / Market Town) (*Indigenous
 Inhabitant Representative / Resident Representative / Kaifong Representative) of
 the _____ (Rural Committee) from the Returning Officer
 on _____ (Date).

I undertake to use the above information solely for the purpose related to the Rural
 Representative Election to be held on __ January 2015. I fully understand that it is an
 offence for any person to reproduce or permit another person to reproduce in any form,
 use or permit another person to use, or impart to any other person, the above information
 for any purpose other than the purpose related to the Rural Representative Election to be
 held on __ January 2015. Any person who commits the said offence is liable to a fine
 up to HK\$5,000 and imprisonment for 6 months.

Signature of *Candidate / Election Agent : _____

Name of *Candidate / Election Agent : _____

Date : _____

* Please delete whichever is inapplicable